



保良局李城璧中學

新界荃灣西柴灣角荃景圍安賢街 12-20 號

電話：24983393

傳真：24142077

本學年的重點關注事項 (2017-2018)

1. 推廣及發展「全校參與模式」的生涯規劃教育
2. 促進初中跨科協作的英語學習

二零一七至二零一八年度

中四級 下學期測驗通告

學校通告第 0069d 號

敬啟者：茲有下列事項奉告，祈請 台端察閱：

1. 本校於 2018 年 3 月 22 日(星期四)至 2018 年 3 月 27 日(星期二)舉行下學期測驗。現將測驗時間臚列如下，請 台端督促 貴子弟勤加溫習，並細閱學生手冊之「校內考試須知」(見內頁 32 至 33 頁)，尤需注意測驗及考試進行期間，考生須恪守之規則，諸如手提電話之使用情況等。

測驗地點：禮堂(除 27/3 外)

22/3/2018(星期四)	23/3/2018(星期五)	26/3/2018(星期一)	27/3/2018(星期二)
8:10 - 10:25 英國語文科 (聆聽)	8:10 - 9:10 數學科	8:10 - 9:40 中國語文科	8:10 - 9:40 通識教育科 4A- 401 室 4B- 402 室 4C- 403 室 4D- 404 室
11:10 - 12:10 經濟科 S4(1, 2) 物理科 S4(1, 2)	10:10 - 11:10 化學科 S4(1, 2) 304 室	10:10 - 11:10 生物科 S4(1, 2) 413 室	10:10 - 11:10 地理科 S4(1, 2) A03
11:10 - 12:30 中國歷史科 S4(1)	企業、會計與 財務概論科 S4(1, 2) A03 室		數學科(延伸部分) 4A 306 室
		1:45 - 2:45 歷史科 S4(2) 306 室	1:45 - 5:45 視覺藝術科(卷一、二) S4(1) 美術室

2. 測驗舉行期間，如毋須測驗， 貴子弟即毋須回校。
3. 如因熱帶風暴、天氣變壞或社區衛生情況惡劣，教育局宣佈停課，該日之測驗將會取消，校方將另行安排測驗時間。
4. 部分科目試卷將於對學生講解及覆核後收回存放於學校，若 台端有意查閱 貴子弟之試卷，歡迎聯絡班主任或科任老師預約時間親臨本校細閱。

此致

貴家長

保良局李城璧中學校長

馮雅詩 謹啟



2018 年 3 月 8 日

【回條】

敬覆者：

本人已獲悉 貴校在下學期測驗方面之時間安排，並定當督促敝子弟勤加溫習。

此覆

保良局李城璧中學校長

家長簽署：_____

學生姓名：_____

班別：_____ ()

2018 年 3 月 日



School Major Concerns (2017-2018)

1. To facilitate and engage all members of staff in the implementation of Career and Life Education.
2. To encourage learning English through cross-curricular collaboration in Junior Secondary levels.

2017-2018

Form Four Second Term Test

School Notice No.0069d

8th March 2018

Dear Parents,

Please be informed of the following:

1. The Second Term Test will be held from 22nd March 2018 (Thu) to 27th March 2018 (Tue). During the Test period, students are not required to go to school in the afternoon if no test is scheduled.
2. If the Education Bureau announces the closure of schools due to a tropical cyclone, bad weather or health issues, the test(s) scheduled on that day will be cancelled. Students will be notified of the rescheduling of the test(s).
3. The timetable for the Test is listed below for your reference. We appreciate it if you could supervise your son / daughter to revise for the Test seriously and remind them to observe the school regulations, especially those concerning tests and examinations and the rules regarding the use of mobile phone. Please refer to the Student Handbook (pp. 32–33).
4. Question papers and answer scripts of certain subjects will be kept by the school after checking answers. Parents may approach class teachers or subject teachers concerned by appointment for the perusal of the papers or scripts.

Test Venue: Hall (Except 27/3/2018)

22/3/2018 (Thu)	23/3/2018 (Fri)	26/3/2018 (Mon)	27/3/2018 (Tue)
8:10–10:25 English Language (Listening)	8:10–9:10 Mathematics	8:10–9:40 Chinese Language	8:10–9:40 Liberal Studies 4A-Rm 401 4B-Rm 402 4C-Rm 403 4D-Rm 404
11:10–12:10 Economics S4(1, 2) Physics S4(1, 2)	10:10–11:10 Chemistry S4(1, 2) Rm 304	10:10–11:10 Biology S4(1, 2) Rm 413	10:10–11:10 Geography S4(1, 2) Rm A03
11:10–12:30 Chinese History S4(1)	Business, Accounting and Financial Studies S4(1, 2) Rm A03		Mathematics(Extended Part) 4A Rm 306
		1:45–2:45 History S4(2) Rm 306	1:45–5:45 Visual Arts 1,2 S4(1) Art Rm

Thank you for your attention.

Yours faithfully,



Agnes Fung

Ms Fung Nga Sze Agnes
Principal

----- 【 Reply Slip 】 -----

Date: _____

To: The Principal

I have been informed of the arrangement regarding the Second Term Test. I will supervise my son / daughter to revise for the Test.

Parent's signature: _____

Name of student: _____

Class: _____ Class No: _____